
 

 

 

 

ي أجري إكسبو 
 
 ؟2023لماذا تشارك ف

: احصائيات الدورة السابقة من المعرض 
ا
 : 2022أولً

ق الأوسط.  150مشاركة أكثر من  . 1 ي مصر والشر
 
كات الزراعية ف ى الشر كة من كثر  شر

 مرب  ع. مثر  15,000يقام المعرض على مساحة  . 2

 موقع المعرض ممث   وسهل الوصول إلي . 3
ً
(.  – ه )الظهث  الصحراوي كامل  قلب الحدث الزراعي

ة )مساحة المزرعة الواحدة أكثر من  1050حضور أكثر من  . 4  فدان(. 1000مزرعة كبث 

 تاجر زراعي وموزع وأصحاب محلات.  3000حضور أكثر من  . 5

وعات والمست 5000حضور أكثر من  . 6  ثمرون والمزارعون الكبار. زائر من مديري المشر

ي متخصص من أكثر من  150حضور أكثر من  . 7 دولة أفريقية وعربية وأوروبية لعقد صفقات تعاقدية  30مستورد أجنبر

 تصديرية. 

ة المعرض.  20000إجمالي الزيارة:  . 8  زائر متخصص على مدار فثر

ي مصر )صحراوي  %90زيارة المسئولي   وأصحاب القرار ل    . 9
 
 شمال الصعيد(.  –دلتا  –من الرقعة الزراعية ف

ي جميع المحاصيل.  50جناح للاستشاريي   يضم أكثر من  . 10
 
ي مصر ف

 
 استشاري من نخب الاستشاريي   الزراعيي   ف

.  50مؤتمر علمي متخصص يضم أكثر من  . 11 اء أجانب ومحليي   ون وخثر ة حاض  فيه محاض   محاض 

ي أهم  7حضور أهم  . 12
 
اء أجانب ف ات والالتقاء  –محاصيل )فاكهة  7خثر بالمزارعي   والمهندسي   خضار( وتقديم محاض 

اء.   والفنيي   والخثر

ى المزارع )الظهث  الصحراوي  8إقامة  . 13 تيب لها قبل المعرض بأربعة أشهر للالتقاء بكثر ية تم الثر  –المنيا  –لقاءات تحضث 

 الإسماعيلية( لدعوتهم لزيارة المعرض. 
 

ي جديد الثانيًا: 
 
 : 2023من المعرض القادمة الدورة الثامنة ف

 ( عن الدورة السابقة. %30- %20 زيادة سسب هه  الأرقام ما يي   )العمل على 

  السعودية(.  –الأردن  –الهند  –اجنحة وطنية مشاركة بالمعرض من )تركيا 

  ي لعقد صفقات تصديرية بالدورة الثامنة من الدول الآتية: ) 150حضور ي وعربر
ي أفريقر انيا  –كينيا مستورد أجنبر  –أوغندا  –تث  

يا  –غينيا  –العاج  ساحل-السنغال  –زامبيا  –رواندا  الهند  –الأردن  –السعودية  –المغرب  –الجزائر  –توسس  –ليبيا  –نيجث 

كات العارضة.   B2B( وذلك لعمل لقاءات أثيوبيا –ألمانيا  –تركيا  –  مع الشر

  ية مع تاجر وموزع قبل  3000و فدان(1000)مساحة المزرعة الواحدة أكثر من  ىمزرعة كثر  2000من  أكثر لقاءات تحضث 

ي  4المعرض لمدة  انعقاد 
 
 محافظات مصر والمناطق الزراعية الحيوية.  معظمشهور لدعوتهم لزيارة المعرض وذلك ف

  .ي العام القادم
 
ي المعرض بالدورات السابقة لزيادة مساحتها ف

 
كات المشاركة ف  طلب الشر

  ي الدورة
 
ى العالمية للمشاركة ف كات الكثر  . الثامنةرغبة الشر

  مشاركة مكاتب التمثيل التجاري بالمنطقة العربية والافريقية وكهلك المجالس التصديرية لجلب المزيد من المستوردين

 الأجانب لزيارة المعرض لعقد الصفقات التصديرية. 

  ة المعرض لأربعة أيام بدلا من ثلاثة لا ة.  الزيارة المحلية والأجنبية ستيعابزيادة فثر  الكبث 

  .ي الدورات القادمة
 
حة لتنفيهها ف كاء النجاح( المقثر  تلبية رغبات العارضي   )شر

  كات والهي يمثل بداية  انعقاد توقيت ة من الشر المعرض الدورة القادمة تم اختيار  بعناية فائقة بالتشاور مع مجموعة كبث 

 موسم زراعي كامل. 

 كات والمزارع والتجار والباحثي   قبل المعرض ب طباعة يرنا نامج على  30مج المؤتمر وتوزيعه على الشر يوم على الأقل وسشر الثر

 السوشيال ميديا وإرساله للمهتمي   على الايميل والواتس أب. 

  اء والاستشاريي   وأساتهة الجامعات أكثر نخبة علمية للمؤتمر المصاحب ولجنة تنظيمية للمعرض تضم  . الخثر



 

 

 

 

 

 

Why participate at Agri Expo 2023? 

 

1. Highlights of 2022 edition 
 More than +150 exhibitor of the biggest agricultural companies in Egypt and the Middle East.  

 Exhibition space: 15,000 square meter. 

 The exhibition consisted of 3 halls. 

 More than 1,050 farm owners attended the event.  

 More than 3,000 agricultural traders, distributers and farmers attended the event. 

 More than 5,000 project managers, investors and farmers attended the event. 

 More than 90% of Egypt’s agricultural area owners attended the event, from (The desert road 
– Nile delta – North Upper Egypt).  

 Total number: 20,000 dedicated visitors. 

 Total attendees from over 30 country: 150 international investors. 

 The Consultants' booth that gathers more than 50 high-class consultants under the theme 
"Ask the experts!”. 

 The Agricultural Scientific Conference hosting over 50 seminar presented by senior consultants 
& research professors.  

 The conference hosted 7 foreign experts in fruits and vegetables from South America, Turkey, 
Chili, UK, and South Africa.  

 Pre-event 8 preparatory meetings with the major farm owners in (Minya governorate, Desert 
road – Ismailia).  

 Special location in the middle of the major agricultural area in Egypt: (Delta - North Upper 
Egypt – Assiut – Suhag) governorates. 

 

2. The upcoming 2023 edition: 
 20-30% increase from the above statics. 

 International pavilions from Turkey, India, Joran and KSA. 

 +150 African and Arabian serious buyers from (Kenya – Tanzania – Uganda – Rwanda – Zambia 
– Senegal – Ethiopia – Nigeria – Libya – Tunisia – Algeria – Morocco – KSA -  Jordon – India – 
Turkey – Germany).  

 Preparatory meetings pre the show by 4 months with 2000 farms (more than 1K acre), 3000 
trader and distributer to invite them to attend to the show.  

 Past exhibitors space increase.  

 The participation of African and Arabian commercial offices. 

 The show period extended to 4 days instead of 3 to fully accommodate the national and 
international attendance.  

 The event dates marks the beginning of the Agricultural season in Egypt. 

 Distribute the conference program pre –show in one month to all farms, traders and 
agricultural companies. And announce in on the show social media channels and e-shots.  

 

 

 


